
MESTO SENICA 
Mestský úrad Senica  Štefánikova 1408/56, 905 25 Senica 

                                                                                                                  
 

Zápisnica 
zo zasadnutia finančnej komisie, konaného dňa  14. 09. 2016 na  MsÚ Senica 

 
 
 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 1. Prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta a organizácií v jeho riadení za   
  
                     k 30. 6. 2016 (prizvaná p. Mária Černeková) 
 
                 2. Informácia o zmene rozpočtu mesta na rok 2016 Rozpočtovým opatrením  
                     primátora č. 2/16 
              
      3. Návrh na Zmenu rozpočtu mesta 
 
                 4. Informatívna správa o možnosti prijatia VZN o miestnom poplatku za rozvoj 
 
      5. Rôzne  
 
             Zasadnutie komisie začalo o 15.00 hodine na MsÚ, otvorila ho predsedníčka 
finančnej komisie Ing. Ľubica Vyletelová, ktorá privítala  prítomných a oboznámila ich 
s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. Mgr. Mičová opustila rokovanie 
v priebehu  prvého bodu programu.  
Komisia bola uznášaniaschopná za účasti 7 členov . Prizvaný na zasadnutie komisie prijal   
Ing. Martin Lidaj, zástupca primátora mesta, ktorý sa však zúčastnil len na jej začiatku. 

 
K bodu 1. 
 
K plneniu rozpočtu za mesto a naše rozpočtové organizácie informoval Ing. Róbert Mozolič 
vedúci finančného oddelenia. 
Prizvaná p. Mária Černeková, ekonómka MsKS zodpovedala dotaz týkajúci sa zriadenia 
múzea v MsKS. Nakoľko nie je finančné krytie tejto akcie, nie je možná v tomto roku jej 
realizácia. 
  
     S T A N O V I S KO  komisie č.1:  Hlasovanie: za 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0     
 
Finančná komisia odporúča  MsZ schváliť „ Prehľad plnenia príjmov a výdavkov mesta 
a organizácií v jeho riadení k 30. 6. 2016“. 
 
Finančná komisia sa v tomto bode programu  zaoberala vysokým čerpaním výdavkov 
rozpočtu mesta na pracovné cesty. Čerpanie matriky, ktoré vzniklo organizačnou zmenou 
a bude dané do súladu úpravou rozpočtu medzi strediskami matrika a správou MsÚ. Komisia  
sa zaujímala o refundáciu finančných prostriedkov za projekt Modernizácia verejného 
osvetlenia v meste Senica a 25% krátenie týchto prostriedkov.  
     Vzhľadom na nedostatky vytknuté kontrolou finančná komisia  dáva  o d p o r ú č a n i e  
p r e   MsÚ v Senici, aby v budúcnosti pri realizácii projektov financovaných z fondov EÚ sa 
na proces  verejného obstarávania využívali v rámci možností kapacity vlastných 
zamestnancov. 
 
     S T A N O V I S KO  komisie č.1:  Hlasovanie: za 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0 
     



K bodu 2.  
 
Informáciu o zmene rozpočtu mesta  Rozpočtovým opatrením primátora č. 2/16 podal Ing. 
Mozolič. Zmeny boli vykonané za účelom vyrovnanosti rozpočtu na podpoložkách 
k 30.6.2016 pre potreby výkazníctva. 
 
     S T A N O V I S KO  komisie č.1:  Hlasovanie: za 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0   
   
Finančná komisia   b e r i e   n a   v e d o m i e    informáciu o zmene rozpočtu mesta  
Rozpočtovým opatrením primátora mesta  č.2/16. 
  
K bodu 3.  
 
Návrh na zmenu rozpočtu mesta Senica na rok 2016, k predloženému materiálu podal 
vysvetlenie Ing. Mozolič, vedúci finančného oddelenia. Zmeny sa prevažne týkali úpravy 
rozpočtu v príjmovej a výdavkovej časti za prijaté transfery, prijaté finančné prostriedky na 
projekty, školstvo. 
 
      S T A N O V I S KO  komisie č.3:  Hlasovanie: za 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0   
 
Finančná komisia odporúča  MsZ schváliť Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2016. 
 
K bodu 4.  
 
Informatívna správa o možnosti prijatia VZN o miestnom poplatku za rozvoj na základe 
zmeny zákona, ktorý bude účinný od 1. 11. 2016.  
 
S T A N O V I S KO  komisie č.4:  Hlasovanie: za 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0   
 
Finančná komisia   b e r i e   n a   v e d o m i e    túto správu a do budúcnosti odporúča 
neschváliť pre rok 2017 VZN o miestnom poplatku za rozvoj, vzhľadom na to, aby sme 
neodradili možných záujemcov, ktorí by chceli vytvoriť nové pracovné príležitosti pre našich 
obyvateľov. 
  
Po tomto bode programu sa ospravedlnila Ing. Wágnerová a Ing. Hebnár. 
 
 
K bodu 5. 
 
Finančná komisia odporúča  MsZ schváliť za nového člena finančnej komisie Ing. Ľubomíra  
Bejdáka. 
 
     S T A N O V I S KO  komisie č.5:  Hlasovanie: za 5,    proti: 0,     zdržal sa: 0   

 
   

     Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka   poďakovaním prítomným za účasť. 
 
 
 
                                                                                  Ing. Ľubica Vyletelová   
                                                                                    predsedníčka komisie 

 
 
 

Zapísal: M. Rišková – tajomníčka FK 


